

<b>Møte:</b>	<b>Medvirkning forprosjekt – Gr. 7.1 Intensiv og postoperativ - NRH</b>	<b>Prosjekt:</b>	<b>Nye Aker og Nye Rikshospitalet</b>
<b>Saksnr:</b>	130633	<b>Dok.dato:</b>	16.09.2022
<b>Møtedato:</b>	08.09.2022/ start kl 08.30 – slutt kl 11.40	<b>Sted:</b>	Forskningsparken, møterom Via
<b>Referent:</b>	Kari-Ann Valbø	<b>Neste møte:</b>	Siste møte i møteserie D

#### Deltakere/mottakere:

Navn	Funksjon	Organisasjon	Tilstede
<b>Søren Pischke</b>	<b>Gruppeleder</b>	<b>OUS</b>	X
Merete Irene Schjelderup	Fagperson	OUS	-
Anne Beate Solås	Fagperson	OUS	X
Kjell Olafsen	Fagperson	OUS	X
Maria Hilsheimer	Fagperson	OUS	X
Klaus Bye	Fagperson	OUS	X
Erik Støren	Fagperson	OUS	X
Per Snorre Lingaas	Fagperson	OUS	-
Pål Rønning	Fagperson	OUS	X
Elisabeth Johansen	Verneombud	OUS	X
Marianne Nordahl, NSF	Tillitsvalgt	OUS	-
Victoria Lenngren, NSF	Tillitsvalgt	OUS	X
Erik Helgeland, DNLF	Tillitsvalgt	OUS	X
Björn Løwhagen, YLF	Tillitsvalgt	OUS	X
Marit Haugdahl	Brukerrepresentant	OUS	X
Martin Lieungh	Fagkoordinator	Nye OUS	X
Thomas Pryssing	Fasilitator	HSØ PO	X
Kari-Ann Valbø	Referent	HSØ PO	X
Marte Loen	Arkitekt	Prosjekteringsgruppen	X
Erik Ringerike	Observatør	NOM	X

Berit Karlsen	Observatør	Smittevern, OUS	X
---------------	------------	-----------------	---

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
04-00		<p><b>Velkommen og agenda for dagens møte v/gruppeleder OUS</b></p> <p>Møtet er det fjerde i en serie på fire i hovedaktivitet D som skal gå til høsten 2022 og som skal ivareta medvirkning i gruppe 7.1 Intensiv og postoperativ (PO).</p> <p>Gruppen skal vurdere utforming av funksjonsområdet, herunder:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Plassering i bygget</li> <li>• Sikre at alle rommene i funksjonene er riktig plassert med hensyn på arbeidsprosesser og flyt for pasienter, ansatte og varer</li> <li>• Gjennomgang av konsepter og hovedprinsipper for funksjonsområdet</li> </ul> <p>MERK at innredning og funksjonskrav for unike rom skal foregå i detaljprosjekt.</p> <p><b>Agenda</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Godkjenning av referat fra medvirkningsmøte D3</li> <li>2. Gjennomgang av utsendt materiale</li> <li>3. Gjennomgå gjenstående punkter fra referatet og tilbakemeldingene D3</li> <li>4. Oppsummering</li> <li>5. Veien videre</li> </ol>			
04-01		<p><b>Godkjenning av referat fra medvirkningsmøte D3</b></p> <p>Ingen kommentarer til referatet, og det godkjennes i møtet</p>	Gruppeleder		Lukket



Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<p><b>Øvrige forhold</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Ang. Kapasitet i dag versus i nye bygg</b> - Det stilles spørsmål fra gruppen om det er mulig å få presentert dagens kapasitet og areal på Ullevål og Rikshospitalet i dag, og hva som er planlagt for i NRH? Fagkoordinator bemerker at en del av dette vil bli presentert i aktivitet E. Gruppeleder legger til at dette grunnlaget har vært arbeidet frem i tidligere faser, men det er viktig at fokuset nå er på utformingen av arealet i NRH.</li> <li>• <b>Ang. Gruppens mandat</b> - Gruppeleder bemerker at denne gruppens mandat er ikke å vurdere kapasitet, men medvirke på utformingen av det programmerte arealet, slik at det blir mest mulig funksjonelt, og det er dette som er gjort nå i forprosjektet.          Gruppen bemerker at det er en utfordrende oppgave når den endelige virksomhetsplasseringen ennå ikke er besluttet.</li> </ul> <p>Arkitekten går gjennom presentasjonen av funksjonsområdet med hovedvekt på de endringer som er gjort siden medvirkningsmøte D3.</p> <p><b>Generelt</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Overnatting for vaktgående personell</b> - Etter ønsker fra Smittevern og medvirkningsgruppe 8, Operasjon er tre overnattingsrom i henholdvis Plan 3 og Plan 4 flyttet ut av grønn sone. Det ligger nå innplassert ett overnattingsrom på intensiv i hvert plan mot vest i korridoren mellom lamell J2 og J3. De resterende er overnattingsrom er flyttet opp i plan 5. Gruppen bemerker at det vil være en utfordring i relasjon til</li> </ul>	<p>Fagkoordinator</p> <p>Gruppeleder</p> <p>HSØ-PO/PG</p>	<p>Neste fase</p>	<p>Informasjon</p> <p>Informasjon</p> <p>Åpen</p>

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<p>barneintensiv i plan 3 med for lang avstand til overnatting, og det må jobbes videre med å få innplassert en overnattingsplass til i plan 3 i området omkring lamell J1. Gruppen bemerker videre, at det bør undersøkes med medvirkningsgruppe 8, Operasjon om det helt kan unnværes overnattingsrom for vaktgående personell i grønn sone. HSØ-PO tar dette med til gruppe 8. <i>Etterskrift: Medvirkningsgruppe 8 fastholder i medvirkningsmøte d. 13.09.22, at det ikke er behov for overnattingsrom i grønn sone.</i></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Kontorarbeidsplasser</b> - I medvirkningsmøte D3 ble det uttrykt fra gruppen at hovedandelen av kontorene må ligge på plan 3 og 4. Det har vært jobbet med dette siden sist, men det er fortsatt 2 kontor som er plassert i plan 5. Gruppeleder stiller spørsmål til gruppen om det bør prioriteres å flytte ut et av møterommene fra plan 4 til plan 5, altså et bytte, for å få flere kontor ned i plan 4. Dette forslaget støtter gruppen, og at dette også bør vurderes på plan 3. Det må jobbes videre med dette i neste fase.</li> <li>• <b>Farmasitun/Medisinnisjer</b> – Fasilitator informerer om at dette konseptet ikke er landet ennå, men det er meldt inn behov for medisinnisje i nærheten av postoperativ. Fagkoordinator informerer om at farmasitun er planlagt i plan 4, og på spørsmål fra gruppen informeres det videre om at klinisk personell vil ha tilgang til farmasitunene, og noen av de er planlagt å være bemannet hele døgnet.</li> </ul>	<p>HSØ-PO</p> <p>HSØ-PO/PG</p> <p>Fagkoordinator</p>	<p>Neste fase</p>	<p>Lukket</p> <p>Åpen</p> <p>Informasjon</p>

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<p>Det skal nå starte opp et pilotprosjekt på Radiumhospitalet for å prøve ut konseptet med farmasitun, og en vil da gjøre seg viktige erfaringer for den videre utviklingen av konseptet.</p> <p><b>Intensiv</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li> <p><b>Inngang til bygg E</b> - Gruppen stiller spørsmål om bredde på inngang til bygg E fra vest i J1 på plan 4. ARK bekrefter at denne er bred nok til sengetransport.</p> <p>Gruppen bemerker at det bare er gjennomgang til bygg E i plan 4, men at det også kan være et behov for dette i plan 3. Gruppen foreslår gjennomgang fra vestenden i J1 inn til bygg E med en trapp som bare er tilgjengelig for ansatte. Dette vurderes i neste fase.</p> </li> <li> <p><b>Kohorter</b> – Det ble stilt spørsmål i forrige møte om mulighet for inndeling i mindre kohorter med tanke på smitte og ventilasjon. Fasilitator opplyser at det ligger infrastruktur for å kunne dele i kohorter rent ventilasjonsmessig, men da vil det være behov for etablering av dører o.l.</p> </li> <li> <p><b>Adgang mellom intensivrom og størrelse</b> - Det stilles spørsmål fra gruppen om det er skyvedører mellom intensivrommene. ARK opplyser at det er et krav i programmet om enerom som standardrom, men at det er lagt inn skyvedør mellom to og to rom, med tanke på drift og</p> </li> </ul>	<p>HSØ-PO/PG</p> <p>HSØ-PO</p> <p>PG</p>	<p>Neste fase</p>	<p>Åpen</p> <p>Informasjon</p> <p>Informasjon</p>

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<p>samarbeid. ARK opplyser videre at de respektive lammeller J1 og J2 er planlagt som egen brannceller, dvs. på sikt er det i prinsippet mulig å tilpasse romstørrelser mm.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Mulighet for overvåking og gassuttak for to pasienter</b> - Gruppen spør da om det er mulig for å ha to pasienter på et intensivrom med tanke på gassuttak, monitorering og overvåking? Fasilitator svarer at det er nå i forprosjektfasen lagt opp til krav om enerom, og det er dette som er programmert. Dette må eventuelt vurderes senere i detaljfasen.</li> <li>• <b>Eget rom for melkeforberedelse/»Melkekjøkken-satellitt»</b> - Det er behov for et eget rom for forberedelse av melk på barneintensiv. Fasilitator informerer om at det planlgges med et (mindre) rom og at det jobbes videre med dette i neste fase.</li> <li>• <b>Stillerom</b> – fasilitator informerer om at det nå er lagt inn 3 stillerom på hvert plan etter programmet. Det er ett på 2 kvm, og to på 5 kvm i hvert plan.</li> <li>• <b>Venteområde ved CT</b> – det er nå lagt inn ventenisjer for gående pasienter ved CT-lab i øst i J1, så området også kan håndtere eksempelvis polikliniske pasienter.</li> </ul>	<p>HSØ-PO/PG</p> <p>HSØ-PO/PG</p> <p>HSØ-PO</p> <p>HSØ-PO</p>	<p>Neste fase</p>	<p>Informasjon</p> <p>Åpen</p> <p>Lukket</p> <p>Lukket</p>

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>VIP-område</b> er tegnet inn i funksjonsområdet. Det jobbes videre med dette i neste fase.</li> <li>• <b>Bruk av takhage i M-N-bygg for barneintensiv</b> – Fasilitator informerer om at det er avklart med medvirkningsgruppen for barn og unge at pasienter fra barneintensiv også kan bruke takhagen på N-bygget. Der er det også tilrettelagt for pasienter i seng. Gruppen bemerker at det bør være ferre sving på veien til takhagen. HSØ-PO bemerker at man er oppmerksom på dette og at det ses på dette i neset fase.</li> <li>• <b>Opphold pårørende</b> – I forrige møte kom gruppen med innspill om å dele det ene oppholdsrommet for pårørende på hvert plan. Totalt for funksjonsområdet er det nå 4 oppholdsrom, pårørende på 10 kvm, og 2 er beholdt som standardrom.</li> <li>• <b>Overnatting pårørende, barneintensiv</b> – Fasilitator informerer om at det siden forrige møte også har vært jobbet med innplassering av overnattingsplasser for pårørende til barn. Det er nå lagt inn 5 plasser og et oppholdsrom for pårørende i plan 5 og 5 plasser i plan 6. I tillegg er det 5 overnattingsplasser for pårørende i eksterende bygg i E4. Gruppen spør om antall overnattingsplasser for pårørende i eksisterende bygg vil bevares? Fagkoordinator bemerker at det er ikke noe plan om å endre dette. Gruppen bemerker at det ønskes at det jobbes videre med å få innplassert overnattingsrom nærmere barneintensiv i neste fase.</li> </ul>	<p>HSØ-PO</p> <p>HSØ-PO</p> <p>HSØ-PO/PG</p> <p>HSØ-PO/PG</p> <p>HSØ-PO/PG</p>	<p>Neste fase</p> <p>Neste fase</p> <p>Neste fase</p>	<p>Åpen</p> <p>Informasjon</p> <p>Åpen</p> <p>Lukket</p> <p>Åpen</p>






Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Samtalerom for pårørende</b> – Gruppen etterspør antall samtalerom for pårørende? Fasilitator svarer at det er ett samtalerom i hvert plan. I tillegg er det nå mulig å bruke oppholdsrom for pårørende på 10 kvm til samtaler hvor det er mange pårørende. I tillegg er det 6 stillerom til sammen hvorav 4 er 5 kvm som kan også brukes til samtaler ved behov. Gruppen er positiv til at det er lagt inn flere rom med muligheter for samtaler med pårørende.</li> <li>• <b>Bad for sengeliggende pasienter</b> - På spørsmål fra gruppen om bad for sengeliggende pasienter svares fasilitator at det er programmert areal til bad, så det kan legges inn et bad på 10 kvm i hvert plan. Gruppen vurderer at mener at dette bør dekke behovet for bad ut i fra dagens bruk både på intensiv og postoperativ.</li> <li>• <b>Behandlingsrom med anestesi</b> – Gruppen etterspør behandlingsrom med anestesi ved barneintensiv, og eventuelt hvor nærmeste behandlingsrom med anestesi vil være? Fasilitator bemerker at det er ikke programmert inn anestesirom på barneintensiv pr. i dag, men at det er plassert et anestesilogisk forberedelsesrom i bla. lamell J3 (dvs. i grønn sone). Gruppen bemerker at det bør vurderes i det videre arbeidet at ett av intensivrommene utstyres med mulighet for anestesi, slik at dette ikke bare er tilgjengelig i grønn sone. Dette vurderes i neste fase.</li> </ul>	<p>HSØ-PO/PG</p> <p>HSØ-PO/PG</p> <p>HSØ-PO/PG</p>	<p></p> <p></p> <p>Neste fase</p>	<p>Lukket</p> <p>Lukket</p> <p>Åpen</p>

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<ul style="list-style-type: none"> <li><b>Gasslager</b> - Observatør fra NOM etterspør om det er planlagt for gasslager med avtrekk til engangskolber? HSØ-PO Fasilitator opplyser at det er ikke programmert et dedikert areal for Intensiv, men at dette undersøkes og tas med i det videre arbeidet.</li> </ul> <p><b>Postoperativ</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Arkitekten går gjennom funksjonsområdet postoperativ som nå er oppdelt i 3 rom med 6-8 overvåkningsplasser i hvert rom. Personalfunksjoner er planlagt øst i området, mens støttefunksjoner er lagt i midtkjernen. Det er endret innplassering av senger lengst sør i det postoperative området etter innspill fra gruppen i forrige møte. Videre er det etablert dør fra den sydelige del av PO til Sammedagsmottak i Lamell J3. PO-Arbeidsplasser/overvåking er flyttet slik at det er mulighet for bedre oversikt og kontakt med korridor.</li> <li><b>PNA-rom</b> – er planlagt som et stempel i alle etasjer, og det er sendt en programavklaring fra Nye OUS til HSØ-PO i forhold til antall PNA-rom på hvert plan. Dette jobbes videre med dette i neste fase.</li> <li><b>Postoperativ for barn</b> – Gruppen etterspør om det er egne overvåkningsplasser for barn? Fasilitator svarer at det er ikke programmert egen plasser for barn på postoperativ, men at eksemplvis den nordlige del av PO på Plan 4 kan dedikeres til plasser for barn. Dette kan vurderes i neste fase.</li> </ul>	<p>HSØ-PO/PG</p> <p>HSØ-PG</p> <p>HSØ-PO/PG</p> <p>HSØ-PO/PG</p>	<p>Neste fase</p> <p>Neste fase</p> <p>Neste fase</p> <p>Neste fase</p>	<p>Åpen</p> <p>Informasjon</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p>

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Toaletter ved postoperativ</b> – Det må jobbes videre med å innplassere toaletter i området. ARK informerte om at antall toaletter i alle plan kommer i neste fase. Det er laget en oversikt som det skal jobbes videre med. Antall toalett skal drøftes med Arbeidstilsynet i detaljfasen.</li> </ul>	HSØ-PO/PG	Neste fase	Åpen
		<p><b>Sammedagsmottak (SDI)</b></p>			
		<ul style="list-style-type: none"> <li>• Arkitekten presenterer sammedagsmottaket som er planlagt i plan 3 med egen ekspedisjon, hvor det er mulighet for oppbevaring av bagasje. Området er endret noe siden møte D3 for å få plass til en garderobe og bedre pasientflyt gjennom området, men dette må et også jobbes videre med i neste fase.</li> </ul>	HSØ-PO/PG	Neste fase	Åpen
		<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Sammedagsmottak fra andre sykehus</b> – Fasilitator gjennomgår flyten i skisser fra Skejby sykehus, Aalborg universitetssykehus, Drammen sykehus og Ahus.</li> </ul>	HSØ-PO/PG		Informasjon
		<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Pasientomfang i Sammedagsmottaket</b> – Det stilles spørsmål fra gruppen om hvilket omfang av pasienter det er planlagt for i området? Fagkoordinator svarer at dette ikke er besluttet pr. i dag, men det vil være økende i årene fremover med tanke på at flere fagområder vil ta i bruk konseptet. Videre forventes det at skulle være et samarbeide mellom Sammedagsmottaket og PO. Gruppen stiller spørsmål om det er</li> </ul>	Fagkoordinator		Informasjon

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<p>planlagt med barn i SDI? Gruppeleder svarer at det er ikke planlagt med det pr. i dag.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Gruppen bemerker at det bør planlegges med at det er mulig å ta imot 12 pasienter fra morgenen ift antall operasjonsstuer i plan 3. Det jobbes videre med dette i neste fase.</li> </ul>	HSØ-PO/PG	Neste fase	Åpen
04-03		<p><b>Gjennomgang gjenstående punkter fra referatet og tilbakemeldingene D3</b></p> <p>Gjennomgang av gjenstående punkter fra forrige møte er beskrevet i punkt 04-02. På spørsmål fra fasilitator har gruppen ingen flere punkter som nå står uavklart fra forrige møte.</p>			
04-04		<p><b>Oppsummering og aksjonspunkter til avklaring</b></p> <p>Aksjoner er oppsummert og gjengitt over i punkt 04-02.</p> <p>Referat sendes ut innen 16.09.22 kl. 12.00. OUS sender tilbakemeldinger via gruppeleder til fagkoordinator Nye OUS innen 29.09.22 kl. 12.00, og tilbakemelding fra Nye OUS til HSØ sendes innen 30.09.22 kl. 12.00.</p>			
04-05		<p><b>Veien videre</b></p> <p>Fagkoordinator informerte om prosessen for godkjenning av referatet for møte D4, som da vil skje når tilbakemeldingsskjemaet med kommentarer til referatet er oversendt HSØ-PO.</p>	Fagkoordinator		Informasjon

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<p style="text-align: center;"><b>Informasjon fra fagkoordinator Nye OUS om godkjenning referat D4</b></p> <p><b>Godkjenning av referat</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Ordinært tilbakemeldingsskjema brukes og kommentarer på referat settes inn i angitt felt. Det er kun kommentarer til referatet på saker som ble tatt opp i selve møtet som skal tas med.</li> <li>• Gruppeleder samler tilbakemeldinger fra MVG i tilbakemeldingsskjema som tidligere og sender til Nye OUS etter oppgitt tidsfrist</li> <li>• Nye OUS behandler skjema og oversender HSØ PO innen avtalt tidsfrist.</li> <li>• Referatet er herved godkjent.</li> </ul> <p><b>Avklaringsmøte</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Avklaringsmøte mellom Nye OUS og HSØ PO avholdes etter oppsatt tidsplan.</li> <li>• Tilbakemeldingsskjema gjennomgås punkt for punkt i møtet og det kommenteres direkte i skjema hva som avtales for det videre.</li> <li>• Tilbakemeldingsskjema med kommentarer oversendes Nye OUS, hvorpå dette så distribueres til MVG.</li> <li>• Alt av underlag, referater, og tilbakemeldingsskjema legges ut på nettsiden til Nye OUS</li> </ul> <hr/> <p style="text-align: center;">   </p> <p>Nye OUS og gruppeleder takker gruppen for alle bidrag og diskusjoner i medvirkningsprosessen.</p> <p>Fasilitator informerte om veien videre med følgende hovedpunkt:</p>	Fasilitator	I møtet	Informasjon

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<p><b>Veien videre etter medvirkningsmøte D4</b></p>  <p><b>Møteserie 9 (D4):</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Siste møteserie for aktivitet D i forprosjektet foregår i uke 36/37.</li> <li>Tilbakemeldinger fra D4 vurderes. Innspill med behov for videre oppfølging t as med i detaljprosjektet (planlagt oppstart 2023).</li> </ul> <p><b>Forprosjektrapporten:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Rapporten behandles i prosjektstyret 26. oktober 2022. Deretter sendes den til behandling internt i OUS og i styret til OUS HF, før behandling i styret Helse Sør -øst (ved årsskiftet 2022/2023).</li> </ul> <p>For di forprosjektrapporten ferdigstilles parallelt med at materiale til D4 ble utarbeidet, vil det være ulikt nivå på illustrasjoner og skisser i forprosjektrapporten og det materialet som vi har jobbet med i D4 møte i dag.</p> <hr/> <p><b>Videre arbeid etter medvirkningsmøte D4</b></p> <p>Formål med medvirkning i detaljprosjektet sikre at funksjon og utstyr i de enkelte rom og funksjonsområder er omforent og detaljeres slik at de kan danne grunnlag for prosjektering, anskaffelser og gjennomføring</p> <p>Eksempel på aktiviteter</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Gjennomgang av funksjonskrav for unike rom (de rommene som ikke er del av standardromskatalog, rom det er bare ett eller to av i sykehusene (vestibyen, bronkoskopirom, traumestue, rom for sengerengjøring, varemottak osv.)</li> <li>Gjennomgang av funksjonskrav i forbindelse med anskaffelser av funksjonsutstyr (senger, dekontaminatorer, ultralydapparat osv.) og andre anskaffelser (dører, belysning, skilt og veiinningsystem osv.)</li> <li>Interiørveileder</li> <li>Sone og adgangskontroll</li> </ul> <p>Planlegging av videreprosess for medvirkning gjøres i samarbeid med OUS</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Det vil utarbeides tidsplan for videre medvirkning og oppsett for nye medvirkningsgrupper tilpasset de ulike aktivitetene i detaljprosjektfasen</li> </ul> <p>Informasjon om aktivitet E</p> <hr/> <p>Dette er siste møte med prosjektorganisasjonen og arkitekt, og HSØ-PO takker for samarbeidet.</p>			